
Za boljše delo KS
v prid SLO

Posvetovanje je bilo 10. apri-
la. Bilo je zelo dobro obiska-
no, odsotni so blli samo pred-
stavndki krajevne skupnosti Ta-
bor. Referata sta imela polkov-
nik Ivo Bajt in podpolkovnik
Marko Mrak. Prvi referat je
predvsem nakazal, kakšno delo
čaka krajevne skupnosti, ki so
osnovne nosilke SLO. Zelo po-
drobno je prikazal situacijo
Ljubljane, ki ima zelo po-
memben strateški položaj, ka-
kor tudi vse priprave, s kateri-
mi je nujno seznaniti vse ob-
čane za SLO.

Ljubljana se je med okupa-
cijo junaško zadržala in bo mo-
rala vse oblike odpora proti
morebitnemu napadalcu samo
obnoviti in še izpopolniti.

Drugi referent pa je prika-
zal vlogo družbenopolitičnili in
družbenih skupnosti pri pripra-
vah na SLO. Po referatu se je
razvila plodna razprava, ki je
pokazala, da je še veliko po-
manjkljivosti. Soglasno so ugo-
tovili, da javno obveščanje,
predvsem ETV, stoji ob strani
in premalo podpira in poroča
o SLO.

Zaščitna sredstva še niso na-
bavljena, premalo je denarja,
saj nimamo niti dovolj nasadil
za krampe in lopate. Zelo so
kritizirali vključitev hišnih sve-
tov, ki bi lahko povezovali kra-
jevne skupnosti, stanovalci in
delovne organizacije. Nujno in
v interesu SLO bi bilo, da bi
se hišni sveti zopet formirali.

Nato so predvajali prvič film
Mirna II., s katerim so bili vsi

navzoči izredno zadovoljni. Že-
leli bi, da bi ta filra predvajali
tudi na RTV, da bi ga vddelo
čimveč občanov.
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